
   

Stouby GIF 
Referat fra Generalforsamling 2015 

 

Sted:  Stouby Multihus 

Dato:  Torsdag den 19. november 2015 kl. 19.30 

 
Formand Jan Rosenmaj Pedersen startede med at byde velkommen. 

Der var 16 fremmødte inkl. udvalgene. 

 
Pkt. 1: Valg af dirigent 

 

Ole Lyse blev foreslået og valgt. 

 

Dirigenten fastslog at generalforsamlingen er lovligt indkaldt, gyldig og beslutningsdygtig. 

 

Dagsorden blev godkendt.  

 

Pkt. 2: Bestyrelsens beretning 

 

Formandens beretning er vedlagt som bilag nr. 1  

Beretning blev godkendt 

 

 Udvalgenes beretning 

 

Gymnastik: (Lisbeth)  
 

Beretning vedlagt som bilag nr. 2 

 

Fodbold: (Torsten) 

 

Beretning vedlagt som bilag nr. 3 

 

Badminton: (Erling)  
 

Beretning vedlagt som bilag nr. 4 

 

Tennis: (Svend Erik Dam Nielsen) 

 

Formanden var ikke tilstede pga. sygdom. 

 

Ingen beretning 

 

Bordtennis: (Poul Erik) 

 

Mundtlig beretning, ikke vedlagt 

 



   

Motion: (Klaus H.) 

 

Beretning vedlagt som bilag nr. 5 

 

 

Formandens og udvalgenes beretninger blev enstemmigt godkendt. 

 

Derefter orientering fra Stouby Kajak Fællesskab 

 

Pkt. 3: Regnskab 

 

Regnskabet er vedlagt som bilag nr. 6  

 

Kommentarer til årstallene (sommerfest og halfest) Beløbene er korrekte, men årstallene forkerte.  

 

Regnskabet blev gennemgået og enstemmigt godkendt. 

 

Pkt. 4: Indkomne forslag 

 

Bestyrelsen har stillet forslag om at optage Stouby Kajakfællesskab i Stouby GIF.  

Der foreslås en vedtægtsændring således, at der gælder særlige vilkår for kajakfællesskabet 

(i lighed med Stouby Motion).  

 

Optagelsen af Kajakfællesskabet og vedtægtsændringerne blev godkendt. 

 

Pkt. 5: Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 

På valg: Maria Sahl Nedergaard, Hans Jørn Sørensen, Mette Tønnesen 

Maria og Hans Jørn modtager genvalg. Mette Tønnesen genopstiller ikke.  

Bestyrelsen foreslår Michael Drost-Hansen som kandidat, Michael Drost-Hansen blev valgt. 

 

Pkt. 6: Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen 

 

På valg: Mette Lyse Pedersen  

Mette Lyse Pedersen modtog genvalg. 

 

Det var ikke muligt at finde en ekstra suppleant. 

 

Pkt. 7: Valg af revisor og revisorsuppleant 

 

På valg Erik Pedersen (revisor) og Hanne Rosenmaj som suppleant. Begge modtager genvalg. 

 

Pkt. 8: Eventuelt 

 

Formanden takkede Mette Tønnesen for det gode arbejde i bestyrelsen.  

 

Formanden uddelte årets lederpokal til Torsten B. Christiansen. 

 



   

Ole Lyse orienterede om halfesten. Det har været diskuteret om halfesten skal droppes. Men afholde 

40 års jubilæumsfest i stedet for. Hallen modtager hele overskuddet.  

 

 

Formanden afsluttede og takkede for pænt fremmøde. 

 

 

Stouby d. 19. november 2015 

Maria Sahl Nedergaard 


